
 

Interpellation till Socialnämndens ordförande Venzel Rosqvist i 
fråga om minskade vikarieintag och ökade kostnader. 

På svt.se 190927 kan man läsa en artikel där du Venzel menar att 
rätten till heltidsarbete medför ökade kostnader för 
socialförvaltningen och att man nu försöker att balansera upp genom 
att minska vikarieintaget.  

Du menar också i en annan artikel som vi kunde läsa i Trelleborgs 
Allehanda 190926   ” Vi ökar arbetstiden och många går upp från 
deltid till heltid, det blir många fler timmar ut till verksamheten. Då 
behövs inte vikarier på samma sätt som innan. Vi minskar på vikarier 
och ökar tiden för den fasta personalen”.  
 
På vilket sätt blir det fler timmar ute i verksamheten?  
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